
Besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie Ruimte gehouden op
5 oktober 2010

Voorzitter: L. Venema-Veenvliet
Griffier: B. Pikula

Aanwezig zijn: De heren G. Aveskamp, M. Elfring, H. Haas, P. Hendriks, H. ter Heijne,
H. Jansink, J.Morsink, J. Tijdhof (plv), J. in het Veld, H. Volmbroek en
G. Waanders

Collegeleden: De wethouder J. Schuddeboom en loco-secretaris W. Geessink

Afwezig: De heren F. Beernink, H. Filipsen, J. Hassink (wethouder) en
J. Westendorp (burgemeester).

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering.

2. Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag van de commissievergadering van 7 september 2010
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Visie bedrijventerrein
De heer Immink spreekt in op dit agendapunt namens de Kamer van Koophandel.
De vragen van de commissieleden worden beantwoord door wethouder Schuddeboom
en mevrouw Hamers en de heer Schutte van de afdeling REO.
Wethouder Schuddeboom geeft aan dat gezocht wordt naar nieuwe locaties en dat deze
via een bestemmingsplanprocedure in ontwikkeling worden gebracht.
Het onderwerp kan als bespreekstuk worden geagendeerd in de komende
raadsvergadering.

5. Deelname Gemeentelijk Belastingkantoor Twente
De vragen van de commissieleden worden beantwoord door wethouder Schuddeboom
en de heer Geessink. De gevolgen voor de gemeentebegroting van dit raadsvoorstel
worden in beeld gebracht.
Het onderwerp kan als bespreekstuk worden geagendeerd in de komende
raadsvergadering.

6. Regioraad 13 oktober 2010
De commissie kan instemmen met de inhoudelijke reactie van het college op de
agendapunten van de Regioraad van 13 oktober 2010. De heer Waanders wijst op een
passage uit het regeerakkoord over WGR+. De heer Volmbroek heeft zorgen over de
financiering van de Agenda van Twente. Wethouder Schuddeboom zal deze
opmerkingen inbrengen in de Regioraadsvergadering.

7. Actieve informatie door college
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt.

8. Rondvraag
De heer Morsink vraagt naar de stand van zaken voor een bouwplan in De Lutte aan de
Lossersestraat.



Wethouder Schuddeboom antwoordt hierop dat gelet op de ruimtelijke impact op deze
locatie maximaal acht appartementen gebouwd mogen worden.
De heer Tijdhof vraagt naar de stand van zaken over de inbreiding.
De notitie inbreiding heeft voor inspraak ter inzage gelegen en wordt begin 2011 ter
vaststelling aangeboden aan de raad, aldus wethouder Schuddeboom.

De heer Tijdhof heeft een vraag over het parkeren van zwaar verkeer aan de
Ambachtstraat in De Lutte-Zuid.
Op het bezwaar van een inwoner komt binnenkort antwoord van het college.

Ook wil de heer Tijdhof weten of er al iets bekend over het wel of niet doorgaan van de
bouw van een megastal bij Mekkelhorst in Beuningen.
Op deze locatie is agrarische bedrijvigheid toegestaan, volgens wethouder Schuddeboom.
Het initiatief van dit plan ligt bij de desbetreffende agrariër.

De heer Waanders heeft vragen over de ontwikkeling van het Collectief Particulier
Opdrachtgeverschap aan de Ravenhorsterweg.
Wethouder Schuddeboom zegt dat het college dit particulier initiatief ondersteund, maar dat
de ontwikkeling afhankelijk is van een aantal ruimtelijke aandachtspunten o.a. Natura 2000.

De heer Waanders vraagt naar de gevolgen van het afsluiten van een deel van de
Ravenhorsterweg en de Grensweg voor niet (gemotoriseerd) bestemmingsverkeer.
Wethouder Schuddeboom antwoordt hierop dat de politie deze maatregel niet handhaaft.

De heer Aveskamp vraagt waarom het LOG gebied aan de Kremersveenweg niet is
opgenomen in het voorontwerp bestemmingsplan buitengebied en wanneer hiervoor een
vergunning verleend wordt.
Ook dit is afhankelijk van een aantal ruimtelijke ontwikkelingen en hiervoor moet eerst een
provinciale vergunning verleend worden. Wethouder Schuddeboom zal nagaan of de locatie
toch opgenomen kan worden in het voorontwerp.

9. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.


